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099/19: Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
 

Behandling: 
 
 

Vedtak: 
 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent. 

Samrøystes vedteke. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

100/19: Godkjenning av møtebok 
 

Behandling: 
 
 

Vedtak: 
Møtebok frå sist møte vert godkjent. 

Samrøystes vedteke. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

101/19: Referatsaker 
 

Behandling: 
 
 

Vedtak: 
Referatsaker vert tekne til orientering. 

Samrøystes vedteke. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
 
 
 



 

 

102/19: Delegerte saker 
 

Behandling: 
 
 

Vedtak: 
Delegerte saker vert tekne til orientering. 

Samrøystes vedteke. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

103/19: Delegerte saker teknikk og miljø 
 

Behandling: 
 
 

Vedtak: 
Delegerte saker vert tekne til orientering. 

Samrøystes vedteke. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

104/19: Godkjenning av lokale forhandlingar 2019 for kap 3 og 5 
 

Behandling: 
 
 

Vedtak: 
Formannskapet godkjenner dei lokale forhandlingane 2019 for kap 3 og 5. 

Samrøystes vedteke. 
 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
 
 
 



 

 

105/19: Ny samanseting av forliksråd for Austrheim og Fedje kommunar 
 

Behandling: 
 
 

Vedtak: 
Austrheim og Fedje kommunar dannar frå og med 1/1-20 nytt felles forliksråd. 

Austrheim og Fedje forliksråd får 3 medlemmer og 3 varamedlemmer som vert fordelt slik: 
· Austrheim kommune får 2 medlemmer, samt 2. og 3. varamedlem. 
· Fedje kommune får 1 medlem, samt 1. varamedlem. 

Austrheim kommune får som største kommune leiaren i forliksrådet.  

Samrøystes vedteke. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

106/19: Høyring om fritt skuleval til vidaregåande skule 
 

Behandling: 
 
 

Vedtak: 
Fedje kommune meiner det er mest hensiktsmessig at fylkeskommunane framleis skal ha 
ansvaret for å fastsetja reglane for fritt skuleval eller ikkje i eige fylke. Fedje kommune 
ønskjer derfor å behalde reglane for organisering av inntak til vidaregåande skular slik dei er 
i dag. 
 
Samrøystes vedteke. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

107/19: Eventuelt formannskapet 15.10.19 
 

Behandling: 
Kamilla B.K. Karlsen (Ap) spurte om kva informasjon ordførar har om Kystverket si moglege 
flytting av trafikksentralen. Ordførar informerte om kva som er gjort så langt og kva som er 
naudsynt framover.  
Kamilla B.K.Karlsen (Ap) spurte om den administrative budsjettprosessen i forhold til 
ergoterapeut. Rådmannen informerte om moglege løysingar som vert vurdert. 
Silje Gullaksen (H) spurte om det er mogleg å gjere noko med trafikksituasjonen ved 
gamleposten. Ordførar svarte at ein kan gjere noko på eigen grunn, men at det i så fall må 
inn i budsjettet for 2020. 
Silje Gullaksen (H) spurte om støtte til dagsturhytter. 
Hans Erik Waage (Ap) spurte om ein kan flytte budsjettmøtedagane for formannskapet i 
november til to påfølgande dagar.  
Kamilla B.K.Karlsen (Ap): 4 av 6 faste medlemmar for Arbeiderpartiet i kommunestyret kan 
ikkje vere med på folkevaldopplæringa. 
Ordførar informerte om pågåande næringssaker. 
 

Vedtak: 
Ingen vedtak under eventuelt. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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